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Geachte Raad, 

Door raadslid Bos van de Groen Links fractie zijn op 18 oktober 2019 vragen gesteld met 
betrekking tot de aanwezigheid van asbest en arseen in de Meeslouwerplas. De fractie van Groen 
Links heeft via berichten in de media, waaronder het programma Zembla, vernomen dat bagger die 
in de Meeslouwerplas in Vlietland is gestort, onder andere verontreinigd is met asbest en arseen. 
De beantwoording van deze vragen treft u hieronder aan. 

Vraag 1. Heeft het college kennis genomen van de verontreiniging in de Meeslouwerplas 
en kan zij al aangeven of er gevaar bestaat voor mensen en dieren in Vlietland of de 
waterkwaliteit in Voorschoten? 
Antwoord 1. Het college heeft in februari 2019 kennis genomen van de verklaring van een 
voormalig directievoerder dat in 2012 en/of 2013 baggerspecie met een te hoge concentratie 

asbest in de Meeslouwerplas zou zijn gestort. Via het programma Zembla is vernomen dat in 2012 
een partij baggerspecie met een te hoog arseengehalte is gestort. 

Over mogelijke stortingen van asbesthoudende bagger is in februari door de gemeente 
Leidschendam-Voorburg contact gezocht met de GGD Haaglanden. Gezien de diepte van de 

storting met mogelijk vervuild slib, is de GGD van mening dat het asbest geen gevaar voor de 
volksgezondheid oplevert.   

Nadat de storting van bagger met een te hoog arseen gehalte bekend werd, zijn destijds volgens 
de provincie watermonsters genomen. De aangetroffen hoeveelheid arseen lag onder de door het 
Hoogheemraadschap van Rijnland gestelde signaalwaarde.  

Op grond van de waterwetgunning worden door de BAM maandelijks metingen uitgevoerd en 
overgelegd aan het Hoogheemraadschap. Een op 10 september jl. uitgevoerde meting liet 
verhoogde waarden zien van chroom, nikkel, zink en fosfor. Een aanvullende meting bevestigt dit 
beeld. Het Hoogheemraadschap vermoedt dat opwoeling van eerder op de bodem aangebracht 

materiaal door de hydraulische aanvoer van grond afkomstig van de Rijnlandroute de oorzaak is 

van de verhoogde waarden. De geconstateerde overschrijdingen vormen geen gevaar voor de 
volksgezondheid van mens en dier, maar vormen wel aanleiding voor aanvullend onderzoek met 
als doel het beter kunnen lokaliseren van de bron van de verhoogde concentraties.   

Vraag 2. Heeft het college actie ondernomen richting de provincie en andere betrokken 
partijen naar aanleiding van deze meldingen van verontreiniging, of is zij van zin dit nog 
te doen?  
Antwoord 2. Het college heeft geen actie ondernomen richting de provincie, maar volgt de 
ontwikkelingen. Zo doet de Eenheid Audit en Advies van de provincie onderzoek naar de juistheid 
van de verklaringen van de voormalig directievoerder inzake het storten van asbesthoudende 



 

 

baggerspecie. Deze eenheid wordt geacht onafhankelijk en onpartijdig onderzoek te verrichten. Wij 
wachten de resultaten van dit onderzoek af. Ook wachten wij op de resultaten van het aanvullend 
onderzoek ten aanzien van de recent verhoogd gemeten parameters. Als daar aanleiding voor is 
zullen we u nader informeren.  

Met vriendelijke groet, 
het college van burgemeester en wethouders, 
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Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


